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Komise: Školská                                                                RM  20. 12. 2023 
Datum :   27. 11. 2023 – 17:00 hod.  
Přítomni: 
 
 
 
 
Neomluveni: 
Omluveni: 
 
Gestoři komise 
Hosté:               

Jiří Nedvěd, Jana Červená, Radek Pařez, Klára Čejková, Nina Bilincová, 
Petr Lošek, Petr Spálený, Pavlína Hladíková, Pavla Berková, Soňa Zuchová, 
Kamila Drtilová 
L. Krulišová – administrátorka komise 
 
 
Dana Vepřková, Jana Nedvědová, Jana Bolková, Andrea Melechová Ruthová, 
Karel Polívka 
 
Ing. Josef Treml - radní 
 

Příští jednání: 11. 12. 2023  v 17.00 hodin Rytířský sál Vlašského dvora 
 

1. Žádost o změnu způsobu provozování systému objednávek jídel školní 
jídelny Kremnická pro ZŠ Žižkov  

Dne 26. 11. 2023 byla odboru cestovního ruchu, kultury a školství doručena žádost 
paní Veroniky Jandové o změnu způsobu provozování systému objednávek jídel školní 
jídelny Kremnická pro ZŠ Žižkov. Paní Jandová píše, že do minulého školního roku 
fungoval způsob přihlašování a odhlašování jídel jiným vstřícnějším způsobem, kdy si 
rodiče měli možnosti při onemocnění dítěte zrušit oběd mimořádně téhož dne brzy ráno 
telefonicky. Jelikož malé děti onemocní během několika málo hodin, jednalo se o velmi 
užitečnou službu rodičům. V žádosti paní Jandová zmiňuje, že od letošního září se 
systém změnil a z rozhodnutí p. ředitelky Šťastné toto už není možné. Rodičům nabízí 
pouze možnost vyzvednout si oběd do kastrůlků. Následně uvádí příklad: „Syn se jevil 
nachlazený, a proto jsme se ve středu ráno rozhodli, že do školy nepůjde. Tímto 
přicházíme a platíme 1. oběd bez vyzvednutí, pracuji 20 km od Kutné Hory. Po návratu 
z práce večer vidíme, že syn stále není ve stavu jít do školy, ale už je po 13,30 tj. řádné 
lhůtě pro zrušení – přicházíme o 2. oběd. Ve čtvrtek 23. 11. odhlašuji alespoň páteční 
oběd, a to bohužel jen telefonicky, protože nový online systém nefunguje, jak má. Přes 
víkend syna kurýrujeme, ale bohužel stále není zdravý a my tedy přicházíme o 3. 
pondělní oběd“. Poté následovala diskuse, ve které problematiku objednávek jídel ve 
školních jídelnách upřesnila paní Soňa Zuchová (vedoucí ŠJ Gymnázia J. Ortena K. 
Hora). Na základě jejího vysvětlení byla následující den paní Jandové odeslána odpověď 
v tomto znění: „Dobrý den, paní Jandová, Vaši žádost týkající systému objednání jídel 
ve školní jídelně v Kutné Hoře jsem předložila na jednání školské komise dne 27. 11. 
2023. Problematika stravování se důsledně probrala, přičemž byli osloveni i 
zaměstnanci jiných provozoven. Všichni se shodli na tom, že například v době velké 
nemocnosti dětí je odhlášení oběda v den výdeje  prakticky nemožné. V subjektu, který 
vaří jídla pro tolik dětí, je vše přesně naplánováno, přičemž příprava jídel určitého typu 
(např. hovězí maso) probíhá již den předem. Někteří tuto situaci řeší opravdu jen ve 
výjimečných případech (např. další zájemce o oběd tentýž den apod. Dále byla 
konzultována i nejzazší doba pro odhlášení oběda v předchozím dni  13.30 hodin. 
Důvodem stanovení tohoto časového limitu je především objednání masa, ovoce, 
zeleniny, pečiva na následující den (pečivo se musí objednávat do 9.00 hodin). Komise 
ověřila, že paní ředitelka postupuje v souladu s Vnitřním řádem ŠJ KH. S pozdravem L. 
Krulišová. 

2. Informace o návštěvě zástupců stravovací komise na jednání ZM za účelem 
seznámení zastupitelů města s problematikou ŠJ 

Zástupci stravovací komise, Dana Vepřková, Soňa Zuchová a Karel Polívka seznámili 
zastupitele města s problémy, které musí řešit nová ředitelka ŠJ. Zároveň byli zastupi-
telé seznámeni s činností stravovací komise, která působí a pracuje od roku 2019, kdy 
byli její členové schváleni RM. Zastupitelům byly předneseny zásadní poznatky z oblasti 



stravování školních dětí. Zároveň bylo upozorněno na přicházející anonymy, které jsou 
adresovány členům komise a novému vedení školních jídelen.  Bylo poukázáno na vý-
stup auditu, který jednoznačně prokázal, že na některých provozovnách docházelo 
k předraženým nákupům, což bude po novém roce řešeno personální změnou, kdy ob-
jednávky bude provádět pouze jedna osoba pro všechny provozovny. ZM vyjádřilo paní 
ředitelce ŠJ podporu. 
 
3. Strategie školství 
Garantem zpracování strategie byl určen pan Treml, sdělil, že do konce roku bude 
vypracována 1. varianta, která bude následně postoupena komisi k vyjádření. Konečná 
verze by tak měla být zpracována na jaře 2024. V této souvislosti paní Kamila Drtilová 
informovala o možnosti zakomponování konceptu CPV (Centra podpory vzdělávání) do 
této strategie, který by na některé ze schůzek členům školské komise rád představil 
pan Ondřej Matějka, zástupce ředitele NF Eduzměna a ředitel CPV (Centra podpory 
vzdělávání). Za tímto účelem bude pan Matějka na jednání komise počátkem roku 2024 
přizván.  
 
4. Velké projekty v oblasti vzdělávání  
na hodnocení se budou podílet všichni členové komise, kterým již byly elektronicky 
poslány žádosti včetně hodnotícího formuláře. Na místě byl stanoven termín doručení 
hodnocení, a to do 6. 12. 2023, po té ze strany odd. školství dojde k sumarizaci před-
ložených hodnocení, která budou následně projednávána na domluvené schůzce 11. 
12. 2023 v Rytířském sále Vlašského dvora od 17.00 hodin. 
 
 

 
 

 
Zapsala: L. Krulišová 
Zápis ověřil: D. Vepřková 


